
Mgr. Pavel Dočelal

ředitelZŠ Sloup

Ve Sloupě II. záÍí2022

Věc: Zápis z jednání školské rady

Jednání se uskutečnilo dne 25. srpna 2022 v l5 hodin v ředitelně zŠ Sloup.

Přítomni: Mgr. Pavel Dočekal, Mgr. Eva Turčanová, Vladimír Čípek, Marek Pernica

Program zasedáni'.

I Přivítání. seznámení s programem jednání

Jednání zaháji|apředsedkyně školské rady Mgr. Turčanová,pÍivítala na jednání ředitele

školy Mgr. Pavla Dočekala, seznámila přítomné s programem jednání, knavrŽenému
programu nebylo připomínek.

2) Výroční zpráva o činnosti školy ve školním roce 202112022

Členové školské rady se seznámili s ýroční zprávouo činnosti ZŠ Sloup ve školním roce

202112022, nemají knížádnépřipomínky a tuto schvalují.

Pro: 3 Proti: 0 ZdrŽe| se hlasování: 0

ŠkolsktÍ rada schvaluje výroční zpróvu o činnosti školy ve šk. roce 2021/2022.

:7 Škohi rad zŠ Sloup

Členové školské rady se podrobně seznámili se změnami ve školním řádu. V tomto byl

doplněn zákaz manipulace s energetickýrni nápoji, zákazuŽíváni návykovych látek alátek,
které je napodobují. Ředitel školy můŽe nově udělit mimořádné ředitelské volno v trvání až

10 dnů (Covid, karanténa). V pravidlech pro hodnocení žáků byl snížen minimální počet

známek z 2. cizího jazyka z 8 na 4.

Pro: 3 Proti: 0 Zďrže| se hlasování: 0

ŠtcolsktÍ rada schvaluje škotní řtÍel zŠ stoup.

4/ ŠVP

Členové školské rady se seznámili se změnami v Švp. Zdeby|y doplněny informace

ýkajici se ročníkových prací a vyuky informatiky od 4. roč.



5/ Koncepění záměry rozvoje školy

Škola bude vyťvářet nové koncepční záměry rozvoje na období do 31 .8.2025. Ředitel školy

poŽáda| členy školské rady o případné podněty ke zpracování koncepce.

ó) Projednání návrhu rozpočtu

Školska rada projednala rozpočet školy anemák němu připomínek.

M. Pernica: Jakje to s fixací cen el. energie a plynu?

P. Dočekal: Cena el. energie je zafixována do konce r.2022, cenu plynu určuje dodavate|ZT
Blansko.

7) F.:tlzné

Vl. Čípek navrhl zváŽitpodporu dětem Ze soc. slabších rodin, dětí matek samoživitelek
(příspěvek na obědy, slevy ve šk. družině apod.). Je třeba zjistit, kolika dětí by se tato

situace týkala, stanovit kritéria pro případné poskýování pomoci.

M. Pernica:Mezirodiči se ěasto diskufuje návrh o pozdějšímzačátku vyučování (proběhl ve

sdělovacích prostředcích), rodiče by s tím rozhodně nesouhlasili. ŘŠ uvedl, Žetato moŽnost

v současné době rozhodně není reáIná, změnu by musel schválit parlament ČR.

Jednání bylo ukončeno v 16:30 hodin.

Zapsa|a: Mgr. Eva Turčanová, předsedkyně školské rady Y*J
ověřil: Vladimír Čípek, člen školské rady ,,?


